



# The joy of giving

Giving is the master key to success, in all applications of human life.—**Bryant McGill**

For it is in giving that we receive.

—**Francis of Assisi**

To get the full value of joy you must have someone to divide it with.—**Mark Twain**

The wise man does not lay up his own treasures. The more he gives to others, the more he has for his own.—**Lao Tzu**

No one is useless in this world who lightens the burdens of another.

—**Charles Dickens**

Nothing else in all life is such a maker of joy and cheer as the privilege of doing good.—**James Russell Miller**

When we give cheerfully and accept gratefully, everyone is blessed.

—**Maya Angelou**

Joy multiplies when it is shared among friends, but grief diminishes with every division. That is life.—**R.A. Salvatore**

Those who are happiest are those who do the most for others.—**Booker T. Washington**

The best things to do with the best things in life is to give them away.—**Dorothy Day**

We make a living by what we get.

We make a life by what we give.

—**Winston S. Churchill**





# فرحة العطاء

عندما نعطي بمحبة ونقبل بامتنان، يكون الجميع مباركين. - مايا أنجيلو

يتضاعف الفرح عندما يتم تقاسمها بين الأصدقاء، ولكن الحزن يتضاعف عند توزيعه. هذه هي الحياة. - ر.أ. سالفاتوري

أكثر الناس سعادة هم أولئك الذين يفعلون أكثر من غيرهم للآخرين. - بوكر ت. واشنطن

العطاء هو المفتاح الرئيسي للنجاح، في جميع مجالات الحياة. - برايان特 مكجيل

حين نعطي نكون نحن المتلقين - فرنسيس الأصيزي

للحصول على الفرحة الكاملة، يجب أن يكون لديك شخص ما تتقاسمه معه. - مارك توين

الرجل الحكيم لا يكتنز كنوزه. كلما أعطى الآخرين، كلما ازدادت كنوزه - لاو تزو

ما من أحد عديم الفائدة في هذا العالم إن كان يخفف أعباء شخص آخر. - تشارلز ديكنز

ما من شيء يصنع الفرح والبهجة مثل فعل الخير - جيمس روسيل ميلر

أفضل ما تفعله بالأشياء الجيدة في الحياة، هي أن تعطيها للآخرين. - دوروثي داي

إننا نكسب العيش عن طريق ما نحصل عليه. ونصنع الحياة من خلال ما نقدمه. - ونستون س. تشرشل.

